
 
 

Nuuk, 20. november 2017 

 

 

 

I henhold til § 37 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsender jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

 

1. Hvad er status på byggerier af herberger for hjemløse i hele landet? 

 

2. Hvad agter man at foretage sig i forbindelse med EM 2016/44, som pålagde 

Naalakkersuisut om at fremlægge et forslag i EM 2017? 

 

3. Har Naalakkersuisut stadigvæk planer om at fremlægge dette forslag? 

 (Medlem af Inatsisartut Debora Kleist, Inuit Ataqatigiit) 

 

 

Begrundelse: 

Vi ved at landets hjemløse stiger i antal samt at det i stigende grad er de unge som bliver 

hjemløse. Det er allerede blevet konstateret, at der kan ligge forskellige grunde for, at man 

bliver hjemløs, hvilket blandt andet kan læses i redegørelse om hjemløshed fra november 

2008. Denne redegørelse viser med alt tydelighed at der mangler boliger. 

Det med at have sit eget hjem er vigtig for enhver, uanset om man er ung eller ældre. Ligele-

des er det vigtig, at man beholder sit hjem i så lang tid som overhovedet muligt.  

Jeg ønsker, at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 

 


